
Відокремлений структурний підрозділ  

“Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж СумДУ” 

 

Протокол №7 від  21.04. 2023 

 

Засідання циклової комісії комп’ютерних та математичних дисциплін 

Голова циклової комісії: Бараболіков В.М. 

Присутні викладачі комісії: Дубовик І.Ф., Харламова Л.Д., Майстренко Н.М.,  

Логоша Л.Г.,  Смаглюк П.С., Рябченко М.А., Зенченко О.А. 

Запрошено: представника Ради роботодавців ТОВ ТК «Зурбаган» Скорика А. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Розгляд наукової діяльності студентів для рекомендування видачі дипломів з відзнакою 

2. Розгляд і затвердження тем ДП. 

3. Результати практик, відгуки роботодавців. 

І ПИТАННЯ 

Слухали:  

1. Бараболіков В.М.  – охарактеризував наукову роботу студентів 741 та 703 групи, які 

претендують на отримання дипломів з відзнакою. 

Виступили: 

1. Харламова Л.Д., Майстренко Н.М., – проаналізували результати навчання з предметів 

загально-технічного циклу. 

2. Смаглюк П.С. проаналізував результати навчання з предметів фахової підготовки. 

Ухвалили: 

1. Надати рекомендації щодо видачі дипломів з відзнакою студентці 703гр Лиштван А.С. 

та студенту 741гр. Борисенку В.А. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   
 

ІІ ПИТАННЯ 

Слухали:  

Бараболіков В.М.,  Смаглюк П.С., Зенченко О.А. – керівники дипломних проектів – 

запропонували до затвердження список тем дипломного проектування. 

Виступили: Андрій СКОРИК – представник ТОВ ТК «Зурбаган» висловив думку, що 

більшість запропонованих тем мають практичне спрямування, що важливо на заключному 

етапі навчання. 

Ухвалили: 

1. Затвердити теми до дипломного проекту. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   
 

ІІІ ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Бараболіков В.М., Смаглюк П.С. – керівники практики, які представили результати 

проходження практик, зачитали відгуки роботодавців 

Виступили: 

1. Скорик А. – представник роботодавців, звернув увагу на обов’язкове погодження 

програми технологічної практики з представниками підприємств, що є базами цієї 

практики. Тісна взаємодія із роботодавцями забезпечить якісне проходження практики 

та можливість подальшого працевлаштування випускників. 

2. Дубовик І.Ф.- запропонувала звернути увагу на зауваження роботодавців щодо 

організаційних моментів проходження навчальної та технологічної практик. 

Ухвалили: 

1. Прийняти надану інформацію до відома. Відгуки оприлюднити на сайті коледжу. 

Результати відкритого голосування: «за» -8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

 

Голова циклової комісії:   / Бараболіков В.М. / 


